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Zápisnica s uznesením 
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Nemecká, konaného 

dňa 22.11.2022 o 16,30 hod. v Dome služieb v Nemeckej časť Dubová, ul. Janka 

Kráľa 535/35 
 
Prítomní: 

starosta obce:   p. Branislav Čižmárik, 

poslanci:  p. Milena Grúberová, p. Ing. Jozef  Kliment, p. Ing. Marcela Kohútová, p. Mgr. 

Zuzana Kováčová Švecová, PhD., p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Peter Marčok,       

p. Ing. Ján Môcik, p. Mgr. Branislav Píši, p. Ing. Ján Turčan, PhD.,  

hlavný kontrolór obce:  p. Mgr. Michal Vetrák, 

zapisovateľka:   p. RNDr. Anna Marková. 

Hostia:  p. Michal Leitner (OcÚ), p. Ing. Alexandra Barlová, PhD. (OcÚ),                             

p. Katarína Starčoková (OcÚ), p. Monika Klačanová (OcÚ), p. RNDr. Anna 

Marková (OcÚ). 

 

 
Bod č. 1- Otvorenie zasadnutia OZ 

Riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a všetkých prítomných privítal starosta obce 

Branislav Čižmárik. Skonštatoval, že v počte poslancov sme uznášania schopní. Následne pristúpil 

k bodu číslo 2. 

 
Bod č. 2 – Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

P. starosta navrhol za predsedu návrhovej komisie p. Mgr. Branislava Píšiho, za členov návrhovej 

komisie p. Ing. Jána Turčana, PhD, a p. Ing. Jozefa Klimenta. Za zapisovateľku zápisnice určil                

p. RNDr. Annu Markovú – pracovníčku obecného úradu. Za overovateľov zápisnice navrhol p. Petra 

Marčoka a p. Milenu Grúberovú. P. starosta sa spýtal, či má niekto iné návrhy, ktoré nikto z prítomných 

nemal. Následne p. Mgr. Branislav Píši prečítal uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká       

č. 71/2022. 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 71/2022 zo dňa 22.11.2022 

K bodu č. 2 :  Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

1. S c h v a ľ u j e   za predsedu návrhovej komisie p. Mgr. Branislava Píšiho a za členov návrhovej 

komisie p. Ing. Jána Turčana, PhD.  a  p. Ing. Jozefa Klimenta. 

2. U r č u j e   za zapisovateľku zápisnice p. RNDr. Annu Markovú, pracovníčku obecného úradu 

a za overovateľov zápisnice p. Petra Marčoka a p. Milenu Grúberovú. 

 

Prítomní poslanci (menovite): p. Milena Grúberová, p. Ing. Jozef  Kliment, p. Ing. Marcela Kohútová, p. Mgr. 

Zuzana Kováčová Švecová, PhD., p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Peter Marčok, p. Ing. Ján Môcik, p. Mgr. Branislav 

Píši, p. Ing. Ján Turčan, PhD.. 

Hlasovali:  

za (menovite): p. Milena Grúberová, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, PhD., 

p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Ing. Marcela Kohútová, p. Ing. Jozef 

Kliment, p. Mgr. Branislav Píši, 

proti (menovite):  nehlasoval nikto, 

zdržali sa (menovite): nehlasoval nikto. 
 

Bod č. 3 – Schválenie programu zasadnutie OZ 

P. starosta uviedol, že body programu sa týkajú schválenia všeobecne záväzných nariadení (dvoch 

VZN) a predaj pozemku, ktoré by mali sa ešte na poslednom riadnom zasadnutí súčastného obecného 
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zastupiteľstva (ďalen len „OZ“) mali ukončiť. Následne prečítal program. Keďže poslanci nemali 

žiadne pozmeňujúce alebo doplňujúce návrhy k bodom programu, p. starosta dal hlasovať. 

Následne p. Mgr. Branislav Píši prečítal uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 72/2022 

s tým, že Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká schvaľuje program v znení, ako ho prečítal p. starosta.  

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 72/2022 zo dňa 22.11.2022 

K bodu č. 3:  Schválenie programu zasadnutia OZ 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

S c h v a ľ u j e   program zasadnutia OZ:  

1. Otvorenie zasadnutia OZ 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Správa starostu o činnosti obecného úradu a hospodárení obce 

6. Schválenie Všeobecne záväzného nariadenia obce Nemecká č. 9/2022 o miestnych daniach 

a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

7. Schválenie Všeobecne záväzného nariadenia obce Nemecká č. 10/2022 Prevádzkový poriadok 

pohrebiska Obce Nemecká 

8. Schválenie predaja časti pozemku par. č. C-KN 1554/1 na ulici Odbojárov z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa 

9. Žiadosť o preplatenie nevyčerpanej dovolenky starostu obce 

10. Rozpočtové opatrenie  

11. Rôzne 

12. Diskusia 

13. Záver       
 

Prítomní poslanci (menovite): p. Milena Grúberová, p. Ing. Jozef  Kliment, p. Ing. Marcela Kohútová, p. Mgr. 

Zuzana Kováčová Švecová, PhD., p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Peter Marčok, p. Ing. Ján Môcik, p. Mgr. Branislav 

Píši, p. Ing. Ján Turčan, PhD.. 

Hlasovali:  

za (menovite): p. Milena Grúberová, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, PhD., 

p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Ing. Marcela Kohútová, p. Ing. Jozef 

Kliment, p. Mgr. Branislav Píši, 
proti (menovite):  nehlasoval nikto, 

zdržali sa (menovite): nehlasoval nikto. 
 

Bod č. 4 – Kontrola plnenia uznesení  

P. starosta dal slovo p. kontrolórovi obce. P. kontrolór zhrnul, čo zistil v rámci kontroly uznesení. 

Uviedol, že čo sa týka posledných dvoch rokovaní: 

- na mimoriadnom rokovaní OZ, ktoré sa konalo 30.08.2022 sa uznesenie č. 55/2022 týkalo schválenia 

zriaďovacej listiny Spojenej školy, schválenia prechodu práv a povinností vyplývajúcich 

z obchodnoprávnych, občianskoprávnych a iných právnych vzťahov zo zanikajúcej rozpočtovej 

organizácie Základná škola s materskou školou, Školská 35, Nemecká na nastupujúcu rozpočtovú 

organizáciu Spojenú školu, Školská 35, Nemecká a schválenia prechodu všetkých práv a povinností 

z pracovno-právnych vzťahov zamestnancov z právneho predchodcu na právneho nástupcu – toto 

uznesenie schválením bolo splnené, ďalšie uznesenie na mimoriadnom rokovaní OZ bolo č. 56/2022 – 

rozpočtové opatrenie č. 3/2022, bolo schválené a teda splnené.  

- na poslednom rokovaní (riadnom) OZ, ktoré sa konalo pred samotnými voľbami do samosprávy a do 

VÚC sa uskutočnilo dňa 25.10.2022. Uznesenie č. 60/2022, ktoré sa týkalo schválenia Všeobecne 

záväzného uznesenia (ďalej len „VZN“) obce Nemecká č. 7/2022 o určení výšky príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školy a školského zariadenia bolo schválené a VZN č. 7/2022 je 

účinné. Čo sa týka uznesenia č. 61/2022, to sa týkalo VZN č. 8/2022 o poplatkoch za služby 
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poskytované obcou účinné nie je, účinné bude od 01.01.2023 – preto toto uznesenie a samotné VZN 

ostáva v sledovaní do doby účinnosti.  Uznesenie 62/2022, ktorým sa schvaľuje prenájom nebytových 

priestorov z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre Slovak Telekom, a. s. Zmluva je uzatvorená. 

Uznesenie č. 63/2022 týkajúce sa odpredaja časti pozemku parc. č. C-KN 1554/1 pre pána                 je 

predmetom dnešného zastupiteľstva, takže ostáva v sledovaní. Zámer predaja bol zverejnený. 

Uznesenie č. 64/2022, môžeme skonštatovať, že bolo splnené. Predmetom uznesenia č. 64/2022 bolo 

prerokovanie žiadosti o odpredaj časti pozemku parc. č. C-KN 1189/7na ulici Za štadiónom pre p.                                                                                                                                                 

. Tento odpredaj nebol schválený a p.             s tým bol oboznámený. Uznesenie č. 65/2022 týkajúce 

sa schválenia zmluvy o uzatvretí budúcej zmluve o bezodplatnom odovzdaní a prevzatí objektu 

vyvolanej investície medzi Obcou Nemecká a Slovenskou republikou – Slovenská správa ciest – týkalo 

sa križovatky Predajná (nebezpečnej križovatky) – uznesenie bolo zaslané SSC (Slovenskej správe 

ciest) ale zatiaľ nebol doručený podpísaní návrh zmluvy z ich strany. Z toho dôvodu uznesenie č. 

65/2022 ostáva v sledovaní.  Uznesenie č. 66/2022 Prerokovanie žiadosti o poskytnutie finančných 

prostriedkov pre CVČ pri Katolíckom gymnáziu Štefana Moysesa na šk. rok 2022/2023, poskytnutie 

finančných prostriedkov nebolo schválené, uznesenie bolo splnené. Uznesenie č. 67/2022 Schválenie 

poskytnutia jednorazového finančného príspevku na podporu rozvoja nadaných a talentovaných detí 

a žiakov v zmysle VZN č. 2/2020 – je to uznesenie týkajúce sa poskytnutia finančného príspevku pre 

mladý talent p.                            – zmluva sa v súčasnosti pripravuje – uznesenie z tohto dôvodu zostáva 

v sledovaní. Uznesenie č. 68/2022 Informácia o poskytnutí finančného príspevku pre žiakov 1. ročníka 

ZŠ v šk. roku 2022/2023 – táto informácia sa vzala na vedomie, že tento finančný príspevok bol 

poskytnutý a uznesenie bolo splnené. Uznesenie č. 69/2022 Dofinancovanie rekonštrukcie kultúrneho 

domu v Nemeckej – bola zmena rozpočtu stavby, zhotoviteľ doručil návrh dodatku Zmluvy o dielo, 

tento dodatok zatiaľ nie je uzatvorený a uznesenie 69/2022 je v sledovaní. Uznesenie č. 70/2022, 

ktorým bolo schválené Rozpočtové opatrenie č. 4/2022, bolo splnené. Na záver p. kontrolór 

skonštatoval, že z jeho strany je to všetko. 
 

Bod č. 5 – Správa starostu o činnosti obecného úradu a hospodárení obce 
P. starosta informoval o disponibilných zostatkoch na bankových účtoch ku dňu konania Zasadnutia 

OZ: na bežnom účte v SLSP (Slovenská sporiteľňa) 217 836,57 €; Prima banka (bežný účet)                    

63 663,24 €; účet pre transfery zo štátneho rozpočtu 6 055,56 €; dotačný účet, týkajúci sa Denného 

staciónáru 3 622,90 €; na účte rezervného fondu 218 524,75 €. 

P. starosta k činnosti obecného úradu a k hospodáreniu obce uviedol: 

- konali sa voľby, p. starosta sa poďakoval zamestnancom OcÚ, poďakoval aj členom miestnej aj 

okrskových komisií za bezproblémový priebeh, konštatoval, že sa nevyskytli žiadne problémy. 

V rámci okresu voľby u nás prebehli vzorovo. Poďakoval všetkým, ktorí sa na voľbách zúčastňovali, 

a ktorí ich organizačne pripravovali; 

- Kultúrny dom – vo štvrtok 24.11.2022 je naplánovaný kontrolný deň. Stavba prebieha, začali ťahať 

obvodové múry. Pri využití priaznivého počasia firma plánuje čo najviac pokročiť. V ten istý deň je 

naplánované aj stretnutie s lekármi, ktorí by mali v budove pôsobiť. Mala by sa s nimi prerokovať 

spoluúčasť z dôvodu navýšenia rozpočtu stavby. Hlavne pod ambulanciou, kde budú pôsobiť zubári 

musia sa urobiť hrubšie stropy. (z dôvodu bodového zaťaženia pod zubárskymi kreslami) V pôvodnom 

výkaze výmer nebolo zahrnuté ozvučenie sály. Vieme, že opäť sa rozpočet navýši. Ozvučenie sme 

chceli riešiť až po tom, keď bude Kultúrny dom hotový. Ale čo sa týka predprípravy na ozvučenie a na 

osadenie reflektorov, musia byť už súčasťou elektrorozvodu. (aby po dokončení stavby tam neviseli 

káble, ktoré sa tam budú naťahovať) Niektoré káble sú špeciálne, hlavne v ovládacom pulte. Káble 

reprodukčnej sústavy musia byť zvlášť oddelené od káblov osvetlenia. P.                                 (z 

hudobnej skupiny ZBM) nám pomohol s tým, ako by mali byť osadené tie káble, lebo s tým bolo dosť 

práce. Jeho neskôr plánujeme osloviť, aby nám pomohol aj s návrhom osvetlenia;  

- Prebehli aj dorobné opravy na schodoch – čo sa týka pri Dome smútku boli provizórne opravené. Čo 

sa týka zábradlia, zábradlie je hotové. Je problém s jeho osadením, vyžaduje si špeciálnu kotvu. Pod 

tými schodami je len prach. Táto dočasná oprava vydrží na pár sezón. To sa nedá povedať o schodoch 

pri cintoríne v Nemeckej. Tie sa budú musieť celkovo opraviť, keď sa na opravu nájdu financie a bude 
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na to vhodný čas. Na tomto cintoríne je v pláne osadiť solárnu lampu, ktorá by sa rozsvecovala na 

pohyb; 

-  P. starosta informoval poslancov, že boli podané viaceré žiadosti na financovanie a rekonštrukciu 

našej knižnice. Uvidí sa ako nám bude žiadosť schválená; 

-  V tomto období sa podávajú žiadosti o finančný príspevok na VÚC – vyšší územný celok (vo vyššom 

limite) na Dni obce a na kultúrnu a športovú činnosť v našej obci. Žiadosť podávame na poslancov 

VÚC, v inej veci sa plánuje podať žiadosť na predsedu VÚC; 

-  do 2. alebo do 3. decembra 2022 je možné podať žiadosť o vrátenie financí za energie nášho 

Stacionáru. Aby nám bola poskytnutá pomoc, hlavne čo sa týka nárastu poplatkov za energie. Energie 

v Stacionári zhltnú veľkú čiastku z peňazí, ktoré Stacionáru dávame. Z toho dôvodu sa snažíme 

o refundáciu; 

-   Plot na fare – je jedným z bodov programu dnešného zasadnutia OZ; 

-  Dnes (t.j. 22. novembra 2022) začína verejné obstarávanie na dodávateľa elektrickej energie. 

Uvidíme aká bude ponuka, ceny a trh sú teraz kolísavé, neisté; 

-   Čo sa týka odpadu. Momentálne je informácia, že triediace linky sa budú posúvať o ďalšie obdobie. 

Čo sa týka odvozu odpadu – p. starosta chce, aby ho odnášala firma ako doteraz, ktorá sídli v našej 

obci, prináša nám k odvodzu vždy určitý benefit. S cenami za odvoz sme na tom rovnako, čo sa týka 

porovnania s inými obcami, ktorým odvoz odpadu zabezpečujú iné firmy ako napríklad Sekológ. Majú 

s tými inými firmami občas problém s odovozom odpadu, pričom ho neodvezú z celej obce – alebo 

s likvidáciou odpadu. Nám naša firma vie pomocť aj s veľkoobjemovými kontajnermi, prípadne 

dovozom štrku – táto spolupráca a vie obrátiť vždy v prospech obci; 

-  V dnešný deň (t.j. 22. novembra 2022) na našom úrade prebehla aj kontrola z Okresného úradu 

v Brezne, odboru životného prostredia (ŽP). Týkala sa výrubov, ovzdušia – malé zdroje znečistenia 

a vodohospodárstva, pričom prebehla bez zápisov či porušenia príslušnej legislatívy. V súvislosti 

s touto kontrolou a jej výsledkom by chcel pochváliť činnosť zamestnancov OcÚ; 

-   K vyhotoveniu projektovej dokumentácie, ktorá by sa týkala prepojenia kanalizácie z miestnej časti 

Dubová bol oslovený projektant, ktorý projekt vypracoval aj v minulosti a vie o každom 

problematickom mieste. Prišla od neho ponuka, určite oslovíme aj iných projektantov, aby sme získali 

aj iné ponuky, lebo len projektová dokumentácia na stavebné povolenie stojí 40 000,-€. (V minulosti 

bola projektová dokumentácia prekreslená z tlakovej na gravitačnú kanalizáciu.) S takouto čiastkou 

budeme musieť počítať v budúcnosti, lebo ako obec nás to určite neobíde a vypracovaním projektovej 

dokumentácie na stavebné konanie sa budeme musieť zaoberať. Či sa tým budeme zaoberať už teraz - 

uvidíme ako prebehne konanie v Petrocheme Dubovej; 

-   P. starosta uviedol, že má informácie , že v Petrocheme Dubovej došlo ku začatiu prevádzky čistiarni 

odpadových vôd (ďalej len „ČOV“) – navážajú tam chémiu na jej prevádzku, robia sa tam práce 

technologického zabezpečenia, aby tam ČOV mohla fungovať aj naďalej. Na firmu PTCHEM a. s. bol 

naplánovaný dohľad na tento štvrtok (t.j. 24. novembra 2022), ale preto, že sa ho nemohli zúčastniť 

viacerí účastníci, sa tento dohľad presunul na 5.12.2022; 

-  Do obradnej miestnosti boli zakúpené nové stoličky (momentálne na nich sedíte, boli sme presunuté 

kvôli tejto akcii) Už výmenou starých kresiel za tieto stoličky vyzerá celý priestor obradnej miestnosti 

útulnejšie; 

- Referendum – v týchto dňoch sa jeho prípravou zaoberajú príslušné zamestnankyne – príprava je 

rovnaká, ak keď sa chystali voľby. Referendum je vyhlásené na 21. januára 2023. Minulým týždňom 

začalo povinné zverejňovanie. Zabezpečovanie komisií, zapisovateliek, komunikácie s Okresným 

úradom alebo inými inštitúciami, ktoré nás v tejto veci budú metodicky usmerňovať. Otázne je aká 

bude účasť na tomto referende; 

-  Pripravuje sa výberové konanie na nového riaditeľa základnej školy z dôvodu, že v januári 2023 

končí pani riaditeľke poverenie. Môže konštatovať, že záujemci sú; 

-  13. decembra 2022 končí hlavný kontrolór a s novými poslancami OZ sa budú zaoberať voľbou 

hlavného kontrolóra. P. starosta sa prihovoril súčasnému kontrolórovi, s tým, aby nám pomohol 

s celým procesom ukončenia jeho pôsobenia a s prípravou voľby nového hlavného kontrolóra; 
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-  Pripravuje sa aj novú zmluva ohľadom evidencie odpadov. Od 1. januára 2023 je povinnosť obce 

túto službu zaviesť a mať takúto evidenciu. Zháňame partnera, ktorý nám evidenciu odpadov 

zabezpečí, prípadne poskytne licenciu, alebo celý program. Vrámci pomoci, ktorú máme s firmou 

OZO, a. s. je prisľúbená spolupráca s firmou Ľupčianka, s. r. o., ktorá nám zabezpečí evidenciu 

odpadov vrámci Mikroregiónu Chopok Juh tak ako robí doterajšiu spoluprácu vrámci separovaného 

zberu; 

-  S týmto súvisí aj ponuka, ktorú sme dostali od spoločnosti Galileo. Ponuka sa týka zobrazenia 

modulu harmonogramu zberov na našej webovej stránke. Prehľadne budú zverejnené termíny zberov 

jednotlivých zložiek odpadu (napr. komunálneho odpadu), ktoré budú prebiehať počas celého roka 

v našej obci. Pre občanov bude zverejnené tieto termíny, aby si ich mohli dopredu pozrieť z ktorého 

koľvek miesta a v ktorý koľvek deň; 

- Od firmy Galileo prišla aj ponuka na „upgrade“ služby (v mobilnej aplikácii), ktorú už máme – ide 

o vylepšenie oznamov v aplikácii V OBRAZE, v ktorej môže dostať oznámenie každý občan, ktorý 

aplikáciu V OBRAZE – bola by tam nastavená služba v rámci harmonogramu, ktorá by napr. deň 

dopredu (alebo aké bude nastavenie) upozornila, že bude napr. zber plastov – formou: SMS správou 

alebo iným upozornením priamo v aplikácii. Je to zaujímavé, ale s tým, že počiatočný poplatok na 

zriadenie tejto služby by bol okolo 300,- € až 500,- €. Táto služba nie je zadarmo; 

-  Na budúci týždeň nás čaká stretnutie s p. Priehodovou a hlavne so zhotoviteľom územného plánu    

p.                  a to hlavne kvôli kvalitnej poľnohospodárskej pôde. Čo sa týka prehodnotenia podmienky, 

že my máme ešte 50% z plánovaného  celku určeného na výstavbu, chceli sme vyškrtať v prospech 

poľnohospodárskej pôde. Oni nijakým spôsobom nechcú ustúpiť, možno nejakým argumentom s          

p.              povedia, že žiadne iné miesta v rámci nášho intraviláne nie sú, tak potom by sme to ešte 

nejakým spôsobom zdôvodnili a dali by sme kvôli tomuto vyjadreniu žiadosť o prehodnotenie; 

-  Do konca roku by chcel nakúpiť a doplniť dopravné značenie, ktoré máme chýbajúce v našej obci. 

Hlavne prejazdy, zákaz státia, na niektorých uliciach napr. 1. mája, alebo ul. Krátka. Aj čo sa týka 

Kolónie – je ich viac v našej obci. Značky by boli dopnené do dopravného pasportu, ktorý ešte nie je 

schvalený. (na schválenie čaká 2 alebo 3 roky); 

- pripravuje sa výzva, pre nesprávne parkujúcich občanov, ktorá ešte nebola odoslaná. Výzvu chceme 

prekonzultovať s p. JUDr. Rosinom; 

-  V rámci obdobia dušičiek prebehlo doplnenie nájomných zmlúv na prenájom hrobového miesta, 

pozostalí si ich uzatvárali, sami mali záujem; 

-  Prebieha aj príprava kultúrneho podujatia Mikuláš, do zajtra (t.j. 23. novembra 2022) je možnosť 

nahlásiť si deti a zaplatiť príspevok občana 2,- € za jeden balíček. (cena balíčka je 5,-€) Balíčky 

Mikuláš deťom roznesie priamo domov, v sobotu 3. decembra 2022. Oblekov pre Mikuláša je našitých 

dosť, Mikulášovia sa rozdelia na skupiny a budú deti navštevovať podľa adries;  

- P. starosta uviedol, len pre informáciu, že naše požiarne auto je odhlásené. Končila zmluva 

o prenájme. Už prejde požiarne auto do našeho vlastníctva, aj požiarny vozík. Museli sme hasičom 

v Brezne vrátiť značky, ktoré oni teraz zbalia a pošlú na ministerstvo. Keď príde potvrdenie 

o odhlásení, až potom môžeme auto prihlásiť. Ale momentálne je bez značiek (bez poistenia – bez 

všetkého), preto bude na určité obdobie „nefunkčné“, na mesiac, dva mesiace.  

P. starosta vyzval p. Mgr. Branislava Píšiho, aby prečítal uznesenie Obecného zastupiteľstva obce 

Nemecká č. 73/2022. 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 73/2022 zo dňa 22.11.2022 

K bodu č. 4 :  Kontrola plnenia uznesení 
K bodu č. 5 : Správa starostu o činnosti obecného úradu a hospodárení obce  
Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

1. B e r i e  n a  v e d o m i e  kontrolu plnenia uznesení prezentovanú hlavným kontrolórom obce. 

2. B e r i e  n a  v e d o m i e  správu starostu o činnosti Obecného úradu a hospodárení obce. 
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Prítomní poslanci (menovite): p. Milena Grúberová, p. Ing. Jozef  Kliment, p. Ing. Marcela Kohútová, p. Mgr. 

Zuzana Kováčová Švecová, PhD., p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Peter Marčok, p. Ing. Ján Môcik, p. Mgr. Branislav 

Píši, p. Ing. Ján Turčan, PhD.. 
Hlasovali:  

za (menovite): p. Milena Grúberová, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, PhD., 

p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Ing. Marcela Kohútová, p. Ing. Jozef 

Kliment, p. Mgr. Branislav Píši, 

proti (menovite):  nehlasoval nikto, 

zdržali sa (menovite): nehlasoval nikto. 
 

Bod č. 6 – Schválenie Všeobecne záväzného nariadenia obce Nemecká č. 9/2022 o miestnych daniach 

a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

P. starosta uviedol, že tomuto VZN č. 9/2022 sme sa venovali, aj na pracovnom stretnutí, kde bolo 

dohodnuté zvýšenie sadzieb za jednotlivé druhy pozemkov, za jednotlivé druhy stavieb a za bytové 

a nebytové priestory a zvýšila sa aj daň pri väčšom počte psov a psov v bytoch. Toto VZN viselo. P. 

Ing. Kohútová sa spýtala, či jej vieme narýchlo zhrnúť, kde došlo ku zmenám. P. Ing. Barlová, PhD. 

je odpovedala, že všade 10% až 15%. P. starosta uviedol, že po pracovnom stretnutí, po zvýšení sadzieb 

bol vyhotovený prepočet dane z nehnuteľností (DZN) pred zmenou sadzieb a po nej – p. RNDr. 

Marková ho pripravila na anonymných daňovníkoch. P. RNDr. Marková uviedla, že spravila simuláciu 

na objektoch. P. starosta poznamenal, že sme sa zvyšovaniu daní už venovali na dvoch zasadnutiach 

OZ a na pracovnom stretnutí. Spýtal sa, či má niekto ešte otázky. Nikto otázky nemal, preto poprosil 

o prečítanie uznesenia.P. Mgr. Branislav Píši prečítal uznesenie Obecného zastupiteľstva obce 

Nemecká č. 74/2022. 
 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 74/2022 zo dňa 22.11.2022 

K bodu č. 6:  Schválenie Všeobecne záväzného nariadenia obce Nemecká č. 9/2022 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

S c h v a ľ u j e   Všeobecne záväzné nariadenie obce Nemecká č. 9/2022 o miestnych daniach a 

miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 

 

Prítomní poslanci (menovite): p. Milena Grúberová, p. Ing. Jozef  Kliment, p. Ing. Marcela Kohútová, p. Mgr. 

Zuzana Kováčová Švecová, PhD., p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Peter Marčok, p. Ing. Ján Môcik, p. Mgr. Branislav 

Píši, p. Ing. Ján Turčan, PhD.. 

Hlasovali:  

za (menovite): p. Milena Grúberová, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, PhD., 

p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Ing. Marcela Kohútová, p. Ing. Jozef 

Kliment, p. Mgr. Branislav Píši, 

proti (menovite):  nehlasoval nikto, 

zdržali sa (menovite): nehlasoval nikto. 
 

Bod č. 7 – Schválenie Všeobecne záväzného nariadenia obce Nemecká č. 10/2022 Prevádzkový 

poriadok pohrebiska Obce Nemecká 

P. starosta skonštatoval, že v tomto VZN č. 10/2022 prišlo ku zmene v prílohe č. 1 – cenník užívania 

hrobového miesta. Poplatok za jednotlivé typy hrobového miesta (ďalej len „HM“) budú stáť raz toľko, čo 

pri dvojhrobe, ktorý stál 3,50 € bude stáť 7,00 €. P. Ing. Kohútová položila otázku, či sa zmena týka aj už 

uzatvorených nájomných zmlúv (NZ). Netýka sa ich to. Poplatky ročné, päťročné a desaťročné budú účinné 

od 1. januára 2023. Zmena bola aj v prílohe č. 2 – bola zmena v poplatku za prenájom Domu smútku pre 

občana s trvalým pobytom (ďalej len „TP“) v obci na 5,00 € a pre občanov s TP mimo obce na 8,00 €. P. 

Ing. Barlová, PhD. dodala, že sa menilo VZN o poplatkoch – a toto sú tiež poplatky, tak sa menili rovnakým 

spôsobom. P. Ing. Kliment položil otázku p. RNDr. Markovej či vieme uviesť na koľko percent máme 

zaplatený prenájom hrobov. P. Mgr. Píši, položil otázku, koľko HM máme nezaplatených. P. RNDr. 
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Marková odpovedala, že nevie, koľko máme nezaplatených HM z dôvodu, že máme aj také HM v ktorých 

vôbec nemáme údaj v evidencii, kto je pochovaný. A HM s pochovanými osobami je zaplatený asi na 60 

%. P. starosta doplnil, že HM o ktorých nemáme údaje v evidencii sa postupne budú ponúkať na prenájom. 

Hlavne na pohrebisku – cintoríne Nemecká je problém s miestami, už sa nebude dať pochovávať a z tohto 

dôvodu by sa pristúpilo k takému kroku. 

P. Mgr. Branislav Píši prečítal uznesenie č. 75/2022. 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 75/2022 zo dňa 22.11.2022 

K bodu č. 7: Schválenie Všeobecne záväzného nariadenia obce Nemecká č. 10/2022 Prevádzkový 

poriadok pohrebiska Obce Nemecká 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

S c h v a ľ u j e   Všeobecne záväzné nariadenie obce Nemecká č. 10/2022 Prevádzkový poriadok 

pohrebiska Obce Nemecká. 

 

Prítomní poslanci (menovite): p. Milena Grúberová, p. Ing. Jozef  Kliment, p. Ing. Marcela Kohútová, p. Mgr. 

Zuzana Kováčová Švecová, PhD., p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Peter Marčok, p. Ing. Ján Môcik, p. Mgr. Branislav 

Píši, p. Ing. Ján Turčan, PhD.. 

Hlasovali:  

za (menovite): p. Milena Grúberová, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, PhD., 

p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Ing. Marcela Kohútová, p. Ing. Jozef 

Kliment, p. Mgr. Branislav Píši, 

proti (menovite):  nehlasoval nikto, 

zdržali sa (menovite): nehlasoval nikto. 
 

Bod č. 8 – Schválenie predaja časti pozemku par. č. C-KN 1554/1 na ulici Odbojárov z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa 

P. starosta skonštatoval, že sa jedná o žiadosť p. Ing.  s manželkou, ktorú sme prerokovali na minulom 

zastupiteľstve – zámer previesť nehnuteľný majetok bol vyvesený 7. novembra 2022, môže sa prejsť 

ku schváleniu predaja pozemku. Bola stanovená aj cena 5,- €/m2 (prítomní poslanci tak rozhodli). Jedná 

sa o pozemok, ktorý má výmeru 105 m2.  P. starosta v krátkosti ozrejmil pre p. Ing. Kohútovú, ktorá 

nebola prítomná na posledných zasadnutiach OZ aký je dôvod hodného osobitného zreteľa. Povedal, 

že sa môže prejsť na hlasovanie. P. Mgr. Branislav Píši prečítal uznesenie Obecného zastupiteľstva 

obce Nemecká č. 76/2022, za ktoré sa bude hlasovať. 
 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 76/2022 zo dňa 22.11.2022 

K bodu č. 8: Schválenie predaja časti pozemku par. č. C-KN 1554/1 na ulici Odbojárov z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

1. K o n š t a t u j e , že zámer previesť nehnuteľný majetok vo vlastníctve obce Nemecká v súlade s 

§ 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov – pozemok 

parc. č. C-KN 1554/5 ostatná plocha o výmere 105 m2 odčleneného geometrickým plánom                

č. 10985981-144/2018 vyhotoveným GEOTIP Juraj Gáborík, Stupy č. 20, Banská Bystrica z 

pozemku parc. č. C-KN 1554/1 zastavané plochy a nádvoria o výmere 2154 m2 vo vlastníctve obce 

Nemecká, nachádzajúce sa v k. ú. Nemecká, obec Nemecká, vedenom na LV č. 580 do vlastníctva 

Ing.                         a Ing.                     bol vyvesený na úradnej tabuli, zverejnený na internetovej 

stránke a elektronickej úradnej tabuli obce Nemecká dňa 7.11.2022 najmenej na 15 dní. 

2. S c h v a ľ u j e  odpredaj majetku obce podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. v platnom 

znení pre Ing.                      a Ing.                          , bytom                    951/15, 976 97 Nemecká a to 

pozemku parc. č. C-KN 1554/5 ostatná plocha o výmere 105 m2 odčleneného geometrickým 

plánom č. 10985981-144/2018 vyhotoveným GEOTIP Juraj Gáborík, Stupy č. 20, Banská Bystrica 

z pozemku parc. č. C-KN 1554/1 zastavané plochy a nádvoria o výmere 2154 m2 vo vlastníctve 
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obce Nemecká, vedenom na LV č. 580, nachádzajúce sa v k. ú. Nemecká, obec Nemecká, z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa za cenu 5,00 €/m2, t. j. spolu za 525,00 €.  

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že ide o pozemok, ktorý susedí s pozemkom na 

ktorom sa nachádza stavba (pivnica) vo vlastníctve žiadateľa, ktorý dlhodobo užíva a udržiava, čo 

považuje za dôvody hodné osobitného zreteľa v súlade s § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

 

 

Prítomní poslanci (menovite): p. Milena Grúberová, p. Ing. Jozef  Kliment, p. Ing. Marcela Kohútová, p. Mgr. 

Zuzana Kováčová Švecová, PhD., p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Peter Marčok, p. Ing. Ján Môcik, p. Mgr. Branislav 

Píši, p. Ing. Ján Turčan, PhD.. 

Hlasovali:  

za (menovite): p. Milena Grúberová, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, PhD., 

p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Ing. Marcela Kohútová, p. Ing. Jozef 

Kliment, p. Mgr. Branislav Píši, 

proti (menovite):  nehlasoval nikto, 

zdržali sa (menovite): nehlasoval nikto. 
 

Bod č. 9 – Žiadosť o preplatenie nevyčerpanej dovolenky starostu obce 

P. starosta uviedol, že predložil žiadosť o preplatenie nevyčerpanej dovolenky z dôvodu, že mu končí 

volebné obdobie a dnešným dňom nemá vyčerpanú dovolenku. (Prečítal žiadosť) V zmysle § 2 ods. 2 

zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest 

patrí starostovi počas výkonu funkcie dovolenka v rozsahu podľa osobitného predpisu alebo v rozsahu 

podľa kolektívnej zmluvy, ktorá je záväzná pre obec ako zamestnávateľa. Náhradu platu za 

nevyčerpanú dovolenku možno starostovi poskytnúť len ak nemohol vyčerpať dovolenku ani do konca 

budúceho kalendárneho roku a ak o tom rozhodlo OZ. Vzhľadom k tomu, že bolo potrebné 

zabezpečovať neodkladné úlohy súvisiace s výkonom samosprávnej pôsobnosti obce a s výkonom 

prenesenej pôsobnosti štátnej správy v posledné obdobie, ako aj z dôvodu skončenia funkčného 

obdobia starostu pred skončením kalendárneho roku 2022 som si nemohol vyčerpať celú dovolenku 

prísluchajúcu na rok 2022, to je aj nazbieraná dovolenka, čo som aj mal. Preto Vás týmto žiadam 

o preplatenie mojej nevyčerpanej dovolenky v počte 20 dní – toľko mi ostalo. (prenos dovolenky bol 

aj v rámci rokov)     P. Grúberová a aj ostatní poslanci sa zhodli, že nemajú o čom diskutovať, pre obec 

p. starosta pracuje aj v soboty, nedele, jednoducho cez víkendy a sú za to, aby p. starostovi preplatenie 

dovolenky schválili.P. Mgr. Branislav Píši prečítal uznesenie č. 77/2022. 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 77/2022 zo dňa 22.11.2022 

K bodu č. 9: Žiadosť o preplatenie nevyčerpanej dovolenky starostu obce 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

1. K o n š t a t u j e , že starostovi obce Nemecká Branislavovi Čižmárikovi, zostala nevyčerpaná 

dovolenka v počte 20 dní, ktorú si nemohol vyčerpať ani do konca roku 2022, pretože zabezpečoval 

neodkladné úlohy súvisiace s výkonom samosprávnej pôsobnosti obce a s výkonom prenesenej 

pôsobnosti štátnej správy a z dôvodu skončenia funkčného obdobia starostu pred skončením 

kalendárneho roka 2022. 

2. R o z h o d l o  v zmysle § 2 ods. 2 zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových 

pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov poskytnúť starostovi 

obce Nemecká Branislavovi Čižmárikovi, náhradu platu za nevyčerpanú dovolenku v rozsahu 20 

dní. 

 

Prítomní poslanci (menovite): p. Milena Grúberová, p. Ing. Jozef  Kliment, p. Ing. Marcela Kohútová, p. Mgr. 

Zuzana Kováčová Švecová, PhD., p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Peter Marčok, p. Ing. Ján Môcik, p. Mgr. Branislav 

Píši, p. Ing. Ján Turčan, PhD.. 

Hlasovali:  
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za (menovite): p. Milena Grúberová, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, PhD., 

p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Ing. Marcela Kohútová, p. Ing. Jozef 

Kliment, p. Mgr. Branislav Píši, 

proti (menovite):  nehlasoval nikto, 

zdržali sa (menovite): nehlasoval nikto. 

 

P. starosta sa za hlasovanie poďakoval. 
 

Bod č. 10 – Rozpočtové opatrenie č. 5/2022 

P. starosta uviedol, že v tomto opatrení sa jedná o spolufinancovanie plotu na fare a súčasne aj nášho 

plotu. A odovzdal slovo p. Ing. Barlovej, PhD.. P. Ing. Barlová, PhD. uviedla, že na strane výdavkov 

ide o navýšenie položky Údržba budov, objektov a ich častí, ktorá bola rozpočtovaná na 18 576 € a je 

navýšená o 5 000 €. Tieto finančné prostriedky získame z navýšenia bežných príjmov, na položke 

Podielové dane, ktoré boli rozpočtované po poslednej úprave vo výške 670 809 €. A navýšenie o 5 000 

€ na 675 809 €. Aby to zdôvodnila uviedla, že k dnešnému dňu, kedy boli zaslané podielové dane už 

za november nám prišlo na účet dokopy 640 000 €. Keďže sa predpokladá, podľa toho ako to bolo po 

iné roky, že tá suma v decembri bola približne rovnaká ako v novembri. Tento rok v novembri to bolo 

58 000 €, čiže suma 35 000 € je predpoklad, že istotne príde. Uvažovali s p. starostom, že vypustia iné 

položky ako napr. zakúpenie výpočtovej techniky. P. starosta však plánuje zakúpiť dataprojektor na 

OcÚ, aby bol k dispozícii na prezentáciu a komunikáciu, ide o sumu 900,- €, ktorú si chcú ponechať. 

Vrátil sa k sume 5 000 € a zdôvodnil, že je taká, lebo z nej už bol uhradený odpad, ktorý vznikol pri 

stavbe, zvyšná suma príde fakturovaná na úhradu na úrad a z dôvodu financovania čistenia zábradlia 

a jeho nástreku. P. Ing. Kliment sa spýtal, ako formou sa peniaze dajú pánovi farárovi – p. starosta 

vysvetlil, že sa mu fyzicky nedajú, príde nám faktúra.    

P. starosta následne požiadal p. Mgr. Branislava Píšiho, aby prečítal uznesenie č. 78/2022. 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 78/2022 zo dňa 22.11.2022 

K bodu č. 10 : Rozpočtové opatrenie č. 5/2022 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

S c h v a ľ u j e   Rozpočtové opatrenie č. 5/2022  

Na strane bežných príjmov 

FK EK Zdroj Názov Schválený Zmena Po zmene 

 111003 41 Podielové dane 670 809 € + 5 000 €   675 809 € 

SPOLU 670 809 € + 5 000 €   675 809 € 

Na strane bežných výdavkov 

FK EK Zdroj Názov Schválený Zmena Po zmene 

01.1.1 635006 41 Údržba budov, objektov 

alebo ich častí 

18 576 € + 5 000 € 23 576 € 

SPOLU 18 576 € + 5 000 € 23 576 € 

 

Prítomní poslanci (menovite): p. Milena Grúberová, p. Ing. Jozef  Kliment, p. Ing. Marcela Kohútová, 

p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, PhD., p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Peter Marčok, p. Ing. Ján Môcik, 

p. Mgr. Branislav Píši, p. Ing. Ján Turčan, PhD.. 

 

Hlasovali:  

za (menovite): p. Milena Grúberová, p. Ing. Ľubomír Kubuš, p. Mgr. Zuzana Kováčová Švecová, PhD., 

p. Ing. Ján Môcik, p. Ing. Ján Turčan, PhD., p. Peter Marčok, p. Ing. Marcela Kohútová, p. Ing. Jozef 

Kliment, p. Mgr. Branislav Píši, 

proti (menovite):  nehlasoval nikto, 

zdržali sa (menovite): nehlasoval nikto. 
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Bod č. 11  –  Rôzne 
P. starosta uviedol, že on už všetko čo chcel prerokovať má vyčerpané a odovzdáva slovo poslancom. 

P. Ing. Kohútová sa chce prihovoriť novej finančnej komisii, ktorá bude schvaľovať žiadosť, ktorú si podal 

stolnotenisový klub ISKRA Dubová – vo rovnakej výške 500 €, ako doteraz. Uviedla, že žiadosť išla mimo nej 

a chcela by schválenie dotácie navýšiť aspoň na 1 000 €. P. starosta uviedol, že klub si navýšenie dotácie musí 

odôvodniť navýšením energií – koľko idú platiť prenájom. P. Ing. Kohútová uviedla, že ide o to, že ZŠ im za 

prenájom chce účtovať 10 €/hod. namiesto 5 €/hod. na faktúre, ale to nie je papierovo podložené, resp. či má ZŠ 

schválený príslušný dokument (Prevádzkový poriadok telocvične), na základe ktorého im chce prenájom inak 

účtovať. To môžu len na základe platného dokumentu. Ak majú schválenú zmenu, chce ten dokument vidieť. 

A podotýka, že spätne sa to nedá. P. starosta konštatoval, že má pravdu, len využívajú aj Dolnú školu, tak aj to 

treba zohľadniť. P. starosta to hovoril aj stolnotenisovému klubu, aj futbalistom, a všetkým že ak majú nejaké 

nájmy, tak nech si to prerátajú. Kým nebude mať ZŠ schválenú zmenu Prevádzkového poriadku, bude sa to 

musieť nejakým spôsobom poriešiť. Určite sa zvýši cena prenájmu. Je potrebné zistiť, či si už sami nerobia 

Prevádzkový poriadok telocvične – p. Mgr. Píši povedal, že je to potrebné skontrolovať p. Ing. Barlovej, PhD.. 

P. Ing. Kohútová uviedla, že aj ak to je už v kompetencii ZŠ, musia mať schválený dokument, treba zistiť kedy 

bol schválený, keď je platný. Ešte p. Ing. Kohútová uviedla, že dnes pozerala schválené dokumenty a nenašla 

zverejnené VZN o organizácii miestneho referenda, vie, že sa schvaľovalo, nemáme to elektronicky. Položila 

otázku, či to VZN nepreschválite na ďalšom zasadnutí. P. Ing. Barlová, PhD. je odpovedla, že je schválené nové 

VZN, tento rok sa to schvaľovalo. Je potrebné VZN hľadať na Úradnej tabuly. Sú tam zverejnené všetky VZN, 

v archíve sú návrhy a staré VZN, ktoré už neplatia. A v aktuálnych záznamoch sú nové VZN. Skontrolovala to 

a našla, že VZN č. 4/2022 o organizácii miestneho referenda, ktoré bolo vyvesené 29.3.2022 je zverejnené na 

Úradnej tabuly. P. starosta dal slovo p. Ing. Kubušovi. Ten uviedol, že by sa chcel vrátiť ku zastávke (v Dubovej) 

pri moste. Zo strechy zateká na čakajúcich. P. starosta uviedol, že namiesto tejto murovanej zastávky, kde by 

oprava strechy stála viac ako nová zastávka, (taká, ako je v Dubovej pri Zdroji, ktorá je otvorená, priehľadná – 

bude osadená taká istá) ale do konca roku sa to nepodarí uskutočniť, lebo sa to bude riešiť v rozpočte na rok 

2023. Murovaná sa zruší a bude tam tá nová, priehľadná a otvorená zastávka. V Dubovej pri Zdroji má nová 

zastávka aj ten efekt, že zmizlo schádzanie sa určitých typov a robenie neprístojností. Do bodu Rôzne už nemal 

žiadny poslanec príspevok, preto tento bod p. starosta ukončil. 

 

Bod č. 12 – Diskusia 

Pán starosta sa spýtal, či majú prítomní príspevok k bodu Diskusia. Ďalší príspevok nikto nemal. 

 

Bod č. 13 – Záver 

Starosta obce ešte pred ukončením riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva by chcel ešte raz, 

dôrazne, vyjadriť všetkým poslancom veľku vďaku. Poďakovanie za Vašu prácu, za Váš čas, za 

starostlivosť o činnosť našej obce a aj za jej rozvoj. Znovu konštatujem, že sa nám nepodarilo všetko 

urobiť tak, ako sme to mali naplánované, lebo boli rôzne okolnosti. Na záver chce poslancom vyjadriť 

svoju vďaku aj malou pozornosťou na ukončenie tohto volebného obdobia. 

 

Zapisovateľ zápisnice:    p. RNDr. Anna Marková v. r. 

 

 

Overovatelia zápisnice:  p. Peter Marčok v. r. 

  

 

 p. Milena Grúberová v. r. 

 

 

 

Starosta obce: p. Branislav Čižmárik        v. r. 

 

Zo zasadnutia OZ bol vyhotovený zvukový záznam. 


